
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. február 23-án 
megtartott üléséről. 

 

Az ülés helye:   Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
(Nagykáta, Dózsa György út 15/a.) 

 
Jelen vannak:  
    Dorner Gábor polgármester 

Agócs Pál alpolgármester, 
Tóth István alpolgármester, 
Botka Sándor, Bublos István, Gyüre Pál,  
Horváth Nóra, Juhász Erzsébet, Marton László,  
Molnár István, Dr. Salibáné dr. Pap Terézia,  
Simon László képviselők, 

    Karsainé Magyar Ildikó jegyző. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Ambrózi Zoltán képviselő. 
     
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes a Pest Megyei 

Kormányhivatal, Nagykátai Járási Hivatal 
vezetője, 
Katona Éva Pénzügyi-és Adóiroda vezetője 
Akantisz Miklós a Városgazdálkodási Szervezet 
vezetője,  
Lugosiné Urbán Erzsébet a Városi Könyvtár, 
Művelődési Központ és Tájház vezetője, 
Szabó Józsefné a Városi Napközi Otthonos Óvoda 
vezetője, 
Dr. Molnár István a Váci Mihály Katolikus 
Általános Iskola igazgatója, 
Kármánné Deák Ágnes a Mátray Gábor Általános 
Iskola igazgatója,  
Magyar Lászlóné a Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezető 
igazgatója,  
Szegedi Tamara a Nagykáta Székhelyű Közös 
Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálat intzményvezetője, 
Dr. Simon Tamás Jogi, Szociális és Egészségügyi  
Bizottság tagja, 
Velkeiné Tóth Ágnes Pénzügyi Bizottság tagja 
 

 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
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Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Külön köszönti Tarnavölgyiné dr. Tényi 
Ágnest, a Nagykáta Járási Hivatal hivatalvezetőjét és az intézmények vezetőit. Megállapítja, 
hogy a képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 11 képviselő 
jelen van. Ambrózi Zoltán képviselő úr jelezte távollétét haláleset miatt. A napirendi pontok 
közé 1-es napirendi pontként kéri felvenni a Tájékoztatást a lejárt határidejű határozatokról 
és a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 9/10-es napirendi pontként a Szelektív 
hulladékgyűjtő zsák díjának megállapítását, 9/11-es napirendi pontként Döntés a Mátray 
Gábor Általános Iskola működtetéséről. A napirendi pontok számozása ennek megfelelően 
változik. Az utolsó három napirendi pont tárgyalása személyi kérdésekről lévén szó zárt 
ülésen történik. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs, kéri aki a kiegészített napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta az alábbi 
napirendi pontokat: 

14/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között     
                                         történt fontosabb eseményekről 

Előadó: polgármester 
    

2./ A város 2015. évi költségvetésének elfogadása 
Előadó: polgármester 

    
3./ Rendeletalkotás települési támogatásról és az egyéb szociális  
     ellátásokról  

    Előadó: polgármester 
 

4./ A KMOP -4.7.1-13-2013-0007 jelű „az ASP központ  
     szolgáltatásainak igénybevételéhez szükséges informatikai  
     fejlesztések konzorciumi keretek között történő megvalósítása  
     Nagykáta, Mende, Szentmártonkáta, Tápiószele és Úri települések   
     Önkormányzatánál” pályázat eredményhirdetése 
 Előadó: polgármester 
 
5./ Pályázat benyújtása az „Európa a polgárokért” program 2. ág:  
     Demokratikus szerepvállalás és polgári részvétel Testvérváros –  
     programra 
 Előadó: polgármester 
 
6./ Pályázat benyújtása a Nemzetközi Visegrádi Alap kulturális  
    programtámogatások, kisprojektek/ International Visegrad Fund  
    Small Grands 2015. programra 
 Előadó: polgármester 
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7./Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási  
    Megállapodásának elfogadása 
 Előadó: polgármester 
 
8./ Nagykáta Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és  
    Gyermekjóléti Szolgálati Társulás Társulási Megállapodásának  
    elfogadása 
 Előadó: polgármester 

 
 
9./ Egyebek 
9/1. A 313/2014. (XII. 16.) számú képviselő-testületi határozat  
       módosítása  (MNV Zrt. felé tulajdonjog átruházási kérelem   
       benyújtása) 
 Előadó: polgármester 
 
9/2. Keglevich Kápolna felújításához szükséges építési engedélyezési  
       terv elkészítése 
 Előadó: polgármester 
 
9/3. Feladatellátási megállapodás jóváhagyása  
       (Mátray Gábor Általános Iskola- Városgazdálkodási Szervezet –  
       Önkormányzat) 
 Előadó: polgármester 
 
9/4. Nagykáta SE előlegigénylési kérelme 
 Előadó: polgármester 
 
9/5. Dr. Angyal József Sándorné dr. Bogáthy Beáta kérelme  
      feladatellátási szerződés módosítására 
 Előadó: polgármester 
 
9/6. Városgazdálkodási Szervezet igazgatójának kérelme a CZU-431  
       forgalmi rendszámú gépjármű tulajdonba adására 
 Előadó: polgármester 
 
9/7. A Nagykáta Csalogány u. 8. szám alatti ingatlan felajánlása  
       megvásárlásra 
 Előadó: polgármester 
 
9/8. Szívós Pálné ingatlanvásárlási kérelme 
 Előadó: polgármester 
 
9/9. Jakab Zoltánné ingatlanvásárlási kérelme 
 Előadó: polgármester 

 
9/10. Szelektív hulladékgyűjtő zsák díjának megállapítása 
 Előadó: polgármester 
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9/11. Döntés a Mátray Gábor Általános Iskola működtetéséről 
 Előadó: polgármester 
 
9/12. Díszpolgári cím adományozása 
 Előadó: polgármester 
 
9/13. Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
 
9/14. Fellebbezés elbírálása közgyógyellátási ügyben 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 

 
 

1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót minden képviselő 
megkapta  Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a 
tájékoztatót, kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat, tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
 
2. napirendi pont 
A város 2015. évi költségvetésének elfogadása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a költségvetés a jogszabályi előírások alapján a 2011. évi 
CXCV. törvény 24.§-a, valamint a végrehajtásáról szóló 368/2011. Kormányrendelet, a 
Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény, valamint 
Nagykáta Város Önkormányzatának 312/2014. (XII.16.) számú határozatával elfogadott 
költségvetési koncepciója szerint került előterjesztésre.  A költségvetés kapcsán számos 
egyeztetés történt az intézményvezetőkkel. A realitás talaján maradva igyekeztek a 
költségvetésbe betervezni a vezetők által kért, illetve javasolt tételeket. Az elmúlt évhez 
viszonyítva a jelentősebb eltérések közül kiemelné a szociális támogatási rendszer 
átalakítását, mellyel számolniuk kellett. A rendszer átalakítása miatt a rendszeres szociális 
segély és a foglalkoztatást helyettesítő támogatás átkerül a járási hivatalhoz. A települési 
szociális juttatásokhoz a központi költségvetés nem fog támogatást biztosítani. Az 
önkormányzati adósságkonszolidációnak köszönhetően nincs visszafizetendő kölcsön és 
kamatteher, ami jelentős kiadás megtakarítással jár. Működőképesség megőrzését szolgáló 
kiegészítő támogatási igénnyel nem kalkulálnak, a források a folyamatos működés 
biztosítására elegendőek. Felkéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság napirendi ponttal kapcsolatos döntését.  
 
Simon László: Tisztelt polgármester úr, tisztelt képviselő-testület, tisztelt jelenlévők! A 
Pénzügyi Bizottság 2015. február 18-án megtartott ülésén tárgyalta Nagykáta város 2015. évi 
költségvetési rendelet tervezetét, melyben a bevételi és kiadási egyenleg nullás – ez a 
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megküldött előterjesztéshez képest változni fog, melyet később ismertet-, az idei évben 
először működőképesség megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás iránti igény nem került 
betervezésre. A Pénzügyi Bizottság a rendelet-tervezetet 4 igennel, nem szavazattal és 1 
tartózkodás mellett elfogadta és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az alábbi 
kiegészítéssel: 

- a Nagykátai Polgármesteri Hivatal irodaszer kiadásának 750.000.- Forinttal történő 
megemelését javasolja,  

- a költségvetésbe kerüljön betervezésre a tavalyi évben megvalósult, az önkormányzat 
által kifizetett az alföldi tanyák, valamint tanyás térségek megőrzése és fejlesztése 
érdekében a települési és térségi fejlesztések támogatására kiírt TP-1-2013. számú két 
pályázat állami támogatása a Nemzeti Agrárszaktanácsadási, Képzési és 
Vidékfejlesztési Intézettől 32.396 e Forint és  5.563 e Forint támogatási összeg, 
összesen:  37.959 e Forint). Ez azt jelenti, hogy 2014. évben az önkormányzat ezt az 
összeget megelőlegezte és a 2015. évben fogja megkapni. Ezzel az összeggel 
növekedni fog a 2015-ben az önkormányzat bevétele. A Pénzügyi Bizottság javasolja, 
hogy az összeg az általános tartalék terhére kerüljön átvezetésre. 

- a költségvetésbe kerüljön betervezésre a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató 
Nonprofit Kft., által a Városi Piac üzemeltetésért fizetendő 2014. évi bérleti díj 
összege (nettó: 10.052 e Forint)  

A Pénzügyi Bizottság javaslata alapján a pályázati támogatás, a Városi Piac bérleti díja az 
általános tartalék terhére kerülne betervezésre a város 2015. évi költségvetésébe. 
A mai napon összevont bizottsági ülést tartottak, melyen a Pénzügyi Bizottság a Jogi 
Szociális és Egészségügyi Bizottság, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
és a Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság egyhangúlag 
elfogadásra javasolta a költségvetési rendelet-tervezetet  az alábbi kiegészítésekkel: 
- a napkollektoros pályázat támogatása, 7.551 e Ft kerüljön betervezésre a 2015. évi 
költségvetésben az általános tartalék terhére, 
- az ÁROP pályázat támogatása 6.984 e Ft kerüljön betervezésre kiadási és bevételi oldalon 
is. Tehát ez az önkormányzatnak plusz bevételt nem jelent csak a kiadási és bevételi 
főösszegeket növeli.  
- 3.000 e Ft-tal növekedjen a 2015. évi költségvetés általános tartaléka, mert a 
Városgazdálkodási Szervezet költségvetésébe betervezett árokásógép beszerzése pályázati 
támogatásból valósul meg.  
A kiadási és bevételi főösszeg 1.701.007 e Ft. A bevételek és kiadások különbsége is változott 
a kiegészítések miatt, kéri Katona Évát a Pénzügyi –és Adóiroda vezetőjét ismertesse a hiány 
összeg változását. 
 
Katona Éva: A költségvetés hiánya névleges hiány, mert az önkormányzatnak előző évi 
maradványa van. A 2015. évi költségvetés bevételek és kiadások közötti különbsége az a 
hiány, amely az előző évi maradvánnyal finanszírozható, ez a maradvány a bizottság elnöke 
által ismertetett kiegészítések miatt 6.750 e Ft-tal emelkedett. 
 
Simon László: Véleménye szerint a költségvetés alaposan előkészített, mint ahogyan 
polgármester úr is elmondta, az intézményvezetőkkel többször is egyeztettek és a kéréseiket 
megpróbálják ebben a költségvetési évben teljesíteni. A javasolt költségvetés a költségvetési 
koncepciónak megfelel, tehát az abban megfogalmazott irányelvek szerint készült el. Vannak 
negatív és pozitív hatások, melyek a költségvetést alakították. Pozitív hatás, hogy az 
önkormányzati adósságkonszolidációnak köszönhetően nincs visszafizetendő kölcsön és 
kamatterhe az önkormányzatnak. A feladatalapú támogatások 17 millió Ft-tal nőnek, a 
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sportcsarnok visszavásárlása körülbelül 1/3-ad rész megtakarítást jelent az eddigi szolgáltatási 
díj kifizetéséhez képest. Negatív hatás, hogy a szociális ellátások támogatási rendszerének 
átalakítása jelentős anyagi terhet ró az önkormányzatra. Szociális támogatások kifizetésére 
2015. évben 35 millió Ft-ot terveztek. Szintén negatív hatás a K&H Bank Zrt. és a 
Szerencsejáték Zrt.  bérleti szerződéseik  részükről történt felmondása. Ez körülbelül 16 
millió Ft-t bevétel kiesést jelent az önkormányzat számára.  Jelentős anyagi forrást igényel az 
önkormányzattól a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. részére 
fizetendő hozzájárulás, a fürdőház beruházás hitel és tőke törlesztésének a finanszírozására, 
illetve a Kft. likviditásának a megőrzése. Erre a célra 52 millió Ft került betervezésre. Ennek 
ellenére az önkormányzat fejlesztésekre is tud anyagi forrást biztosítani. Megtörténik a 
Művelődési Központ homlokzatának kijavítása, számítógépeket, fényképezőgépeket tudnak 
vásárolni, mely a mindennapos működés elengedhetetlen feltétele. A Mátray Gábor Általános 
Iskola általános épület felújítására, vizes blokkjainak felújítására 10 millió Ft került 
betervezésre. A Mátrafüredi Tábor legszükségesebb felújításainak elvégzésére 2 millió Ft 
került betervezésre. Keresik a pályázati lehetőségeket a tábor felújításához, mert mindenki 
előtt ismert a tábor állapota. A Városgazdálkodási Szervezetnél gépek vásárlása, 
számítógépek vásárlása és közlekedési táblák cseréje fog megvalósulni, valamint plusz 6 fő 
szakmunkás felvételére biztosítanak pénzeszközt a költségvetésben. A Városi Napközi 
Otthonos Óvodánál fekvő matracok beszerzésére, a Dózsa György úti épület födém 
megerősítésére biztosítanak lehetőséget. Folytatni szeretnék az útfelújításokat, javításokat, 
ezért zúzottkő vásárlására 6 millió Ft került betervezésre, melyből 2,5 és 3 kilométer 
útszakasz zúzottkővel történő ellátását tudják megvalósítani. Folyószámlahitel igénybevételét 
2015-ben nem tervezi az önkormányzat. Az ismertetett kiegészítésekkel a Pénzügyi Bizottság, 
a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság, a Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság a 2015. évi 
költségvetés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Marton László: A 2015. február 18-ai Pénzügyi Bizottsági ülésen beszéltek arról, hogy mi 
történt a 2014. évi költségvetésben útfelújításra elkülönített 100 millió Ft-tal. 
 
Katona Éva: Készített egy részletes tájékoztatót arról, hogy a 2014. évi költségvetés eredeti 
előirányzata év közben hogyan módosult. A legutolsó módosítást fogja ismertetni, mert a 
költségvetés utolsó negyedéves módosítása az áprilisi testületi ülésen kerül előterjesztésre a 
zárszámadással egyidejűleg. A 2014. évi költségvetés megalkotásakor útfelújításra 100 millió 
Ft-ot irányoztak elő, amely egy 200 millió Ft-os hitel felvétel betervezésével 300 millió Ft-ra 
változott. A hitelfelvétel visszavonásra került, így a rendelet következő módosításakor 100 
millió Ft-ra módosították az előirányzatot. A 61/2014. (III.13.) határozatával döntött a 
képviselő-testület arról, hogy a Városgazdálkodási Szervezet részére útfelújításra 
31.750.000.-Ft-ot biztosít, ez külön soron látszik a költségvetésben. Sajnos történt egy 
adminisztrációs hiba is, az óvoda felújítása 28.628.000.-Ft-tal a felújítási és a beruházási 
soron is szerepel. Ha ezt a két összeget összeadja, akkor 55. 128.000.-Ft a valós előirányzat. 
Az utak felújítására elkülönített előirányzatból finanszírozták a Városgazdálkodási Szervezet 
által végzett útfelújítást 31.750.000.-Ft-os összegben és 13.122.000.-Ft, ami az óvoda 
felújításra lett felhasználva. Az óvoda felújításra év elején 17.640.000.-Ft –os saját erő és 
26.500.000.-Ft pályázati támogatás került betervezésre, viszont a képviselő-testület úgy 
döntött, hogy a közbeszerzési felhívásra beérkezett ajánlatok közül elfogadja az 57.262.000.-
Ft-os ajánlatot, mely a legolcsóbb ajánlat volt. De ehhez még 13.122.000.-Ft-ot kellett 
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biztosítania az önkormányzatnak, mivel máshol nem volt szabad pályázati erő – az eredeti 
előirányzatban erre a célra 20.000.000.-Ft került betervezésre – így az útfelújításra 
elkülönített előirányzatból tudták ezt a plusz összeget biztosítani. Elmondja, hogy útfelújításra 
2014-ben 119.280.00.-Ft-ot használt fel az önkormányzat, ebből 10.000.000.-Ft volt az előző 
évi maradvány, 109.280.000.-Ft-ot a 2014. évi költségvetés bevételeinek terhére biztosított. A 
képviselő-testületnek most a 2015. évi előirányzatokat kell meghatároznia, dönthet úgy is, 
hogy útfelújításra különít el előirányzatot. A tavalyi előirányzat felhasználása a képviselő-
testületi döntések alapján történt. 
 
Marton László: Ezt a magyarázatot el tudja fogadni, azt viszont nem, hogy azt ígérték a 
választópolgároknak, hogy 100.000.000.-Ft-ot útfelújításra költenek és a 2015. évi 
költségvetés tervezetében nem szerepel útfelújításra előirányzat, csak 6.000.000.-Ft zúzott kő 
vásárlására. 
 
Katona Éva: Erről a képviselő-testületnek kell döntenie. 
 
Marton László: Átnézte a 2014. évi képviselő-testületi jegyzőkönyveket, de nem talált az 
előirányzat felhasználására vonatkozó döntéseket. 
 
Katona Éva: Az imént ismertette, hogy az előirányzat felhasználása hogyan történt meg, 
egyedül az óvoda felújításra be nem tervezett plusz összeg, a 13.122.000.-Ft biztosítása 
történt az útfelújításra előirányzott összeg terhére.  
 
Marton László: Meg vannak a testületi döntések dátumai? 
 
Katona Éva: 61/2014. (III.13.) számú határozatával döntött a képviselő-testület arról, hogy a 
Városgazdálkodási Szervezet fogja 9 utca aszfaltozását elvégezni. Ez az egy képviselő-
testületi döntés valósult meg 31.750.000.-Ft összegben az eltervezett útfelújítások közül. A 
13.122.000.-Ft-ot is az útfelújítás előirányzatának terhére biztosították. Ezt az összeget 
máshonnan nem tudták biztosítani, mert nem volt szabad előirányzatuk és a képviselő-testület 
úgy döntött, hogy a megnövekedett pénzeszközi forrás ellenére is megvalósítja az óvoda 
felújítást. A jövőben a képviselő-testületi döntéseknél meg kell jelölni azt az előirányzatot, 
amelynek a terhére kötelezettséget vállalnak. Előfordulhat, hogy ennek a döntésnek a 
meghozatalakor ezt nem tették meg és így nem volt egyértelmű, hogy a költségvetésben már 
csak az utak felújítása előirányzat terhére tudnak pénzeszközt biztosítani.  Minden esetben 
nem is tudják megtenni, hogy megjelölik az előirányzatot, mert vannak betervezett, de 
elmaradt bevételeik, amelyek terhére ugyan vállaltak kötelezettséget, de azt is máshonnan 
kellett teljesíteniük. Előirányzat módosításkor dönthet úgy a képviselő-testület, hogy melyik 
előirányzatból biztosítsanak pénzeszközt a plusz feladatokra.  Vannak olyan előirányzatok a 
költségvetésben, amelyek nem kerültek felhasználásra és a testület nem döntött arról, hogy az 
adott feladatot nem valósítja meg, viszont az útfelújítással kapcsolatban született olyan 
döntés, hogy nem valósul meg. 
 
Marton László: Ezt elfogadja, csak az a problémája, hogy 2015. évben nem terveztek 
útaszfaltozást, amit megígértek a lakosoknak. 
 
Katona Éva: Ha a testület úgy dönt, hogy útfelújításra tervezzenek előirányzatot, akkor 
ennek megfelelően javítja a költségvetést. Az ismertetett módosításokkal a 2015. évi 
költségvetésben 106. 000.000.-Ft szabad tartalék szerepel. 
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Simon László: A mai együttes bizottsági ülésen arról döntöttek, hogy az általános tartalék 
címsorban 109.303.000.-Ft fog szerepelni. Ezt az összeget nem címkézték meg, lehet, hogy 
nem is lett volna ésszerű megcímkézni, hiszen hamarosan uniós pályázati kiírások jelennek 
meg és ha ezt az összeget nem kötik le útépítésre – márpedig utakat szeretnének építeni – 
akkor egy fontos pályázati lehetőségnél egyszerűbb dolguk van. A zúzott kő vásárlására 
előirányzott pénzösszeg is mutatja, hogy az utak építését szeretnék folytatni, az így elkészült 
útalapot aszfalttal szeretnék borítani. Utakat szeretnének építeni, de az lenne a jó, ha ehhez 
pályázati támogatást is kapnának, mert akkor több út megépítése lehetséges, mint önerőből.  
 
Marton László: Ma járt Simon László képviselő úr körzetében, ahol a tavaly készült úttükör 
tűnik el. Az elkészült útalappal az a probléma, hogy valószínűleg pénzt dobnak ki, mert el fog 
tűnni az úttükör, ha hamarosan nem kerül rá aszfalt réteg.  
 
Simon László: De az is látszik, ha most ezeket az utcákat aszfalt réteggel borítanák, akkor az 
beszakadna, mint ahogy az Ond utcában, a Kund utcában ugyanazon a helyen többször is 
beszakadt az út. Még tömörülni kell az utaknak.  
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Elmondja, hogy nagyon vigyázni kell a 109.000.000.-Ft-os 
tartalékra, mert sem uniós, sem hazai pályázatban nem látott terv szintjén sem belső utak 
építésére forrást. De úgy legyen, ahogy Simon László képviselőtársa mondta, találjanak 
forrást utak építésére, hiszen nagyon jó lenne, ha az önkormányzat a meglévő tartalékait 
kiegészíthetné a különböző pályázati forrásokkal. Ennek ellenére úgy gondolja, hogy az 
önkormányzat a saját erejére lesz hagyatkozva a továbbiakban is. Utakat szeretnének építeni 
ezzel úgy gondolja minden képviselő, minden jelenlévő egyetért. Nagyon fontos a föld alapú 
utaknál is a megfelelő úttükör kialakítása és megerősítése, hogy ne tűnjenek el a már 
lehelyezett kövek. Kér mindenkit, hogy nagyon átgondoltan - ahogy a költségvetésbe be van 
tervezve-, óvatosan bánjanak a tartalékaikkal, most nem volt olyan nehéz a költségvetést 
összeállítani, hiszen van tartaléka az önkormányzatnak. Jó helyzetben van az önkormányzat 
ebben az évben, de úgy gondolja, hogy azért nagyon komplex és összetett feladat volt a 
költségvetés összeállítása most is. Megköszöni az intézményvezetőknek, a pénzügyi irodának 
és jegyző asszonynak a munkáját. Szeretné még arra felhívni a figyelmet, hogy kevesebb 
forrás látszik most év elején a szociális támogatásokra, de mindenkit megkér arra, hogy 
kiemelten figyeljenek a hátrányos helyzetű emberekre, mert sokan vannak és segíteni kell 
őket. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Elmondja a jelenlévőknek, amit a Pénzügyi Bizottság ülésén is 
elmondott. Ezt a költségvetést azért sikerült így összeállítani, azért rendelkeznek ezzel a 
tartalékkal, mert az elmúlt évben 2-3 ingatlan eladásából jelentős összeghez jutott az 
önkormányzat. Véleménye szerint és ismerve az önkormányzat helyzetét ilyen mértékű 
bevételre a jövőben nem lát esélyt, ezért ezt a tartalékot mindenképpen hasznosan kellene 
felhasználni, például pályázati önerőhöz vagy olyan beruházáshoz, amellyel a város lakóinak 
minél többet tudnak nyújtani. Az tény, hogy a bevezetett feladatalapú támogatás az 
önkormányzat feladatait jól finanszírozza, de ha ezzel az ingatlan eladásból származó 
tartalékkal nem rendelkezne az önkormányzat, akkor nem tudták volna a költségvetést hiány 
nélkül elkészíteni, tehát a működőképesség megőrzését szolgáló kiegészítő támogatást kellett 
volna betervezni a költségvetésbe. Kéri, hogy ezt mindenki vegye figyelembe. Marton 
képviselő úr kérésének megfelelően fel lehet címkézni a tartalékot útépítésre, de nem biztos, 
hogy még egyszer ilyen tartalékkal rendelkezni fog az önkormányzat. Az unióban most 
kezdődik az új pályázati ciklus. Javasolja, hogy ne döntsenek még a tartalék sorsáról, várják 
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meg, hogy milyen pályázati lehetőségek nyílnak meg, mert egy jó lehetőséggel sokkal 
nagyobb dolgot tud az önkormányzat alkotni, mint ha most ezt a tartalékot lekötik 
útfelújításra. Természetesen, ha a képviselő-testület úgy dönt, hogy a tartalék összegét 
útfelújításra kívánja felhasználni, akkor a polgármesteri hivatal azt a döntést fogja 
végrehajtani. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz, kéri aki a 
város 2015. évi költségvetését a Pénzügyi Bizottság elnöke által ismertetett módosításokkal 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
1/2015. (II.24.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta az 1/2015. (II. 24.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről, mely az eredeti 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
3./ Napirendi pont 
Rendeletalkotás települési támogatásról és az egyéb szociális ellátásokról (Az előterjesztés 
a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a 2014. évi XCIX. törvény III. fejezete a szociális ellátások 
rendszerének átalakításáról rendelkezik. Az ellátási rendszer változásának következtében 
2015. március 1-jétől a jövedelemkompenzáló támogatásokat a járási hivatal állapítja meg, a 
települési önkormányzat új ellátási formát, a települési támogatást, mint kiadáskompenzáló 
támogatást vezet be. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. 
törvény 134/E. §-a szerint a települési önkormányzatok képviselő-testülete a települési 
támogatás megállapításának, kifizetésének, felhasználása ellenőrzésének szabályairól szóló 
rendeletét 2015. február 28-ig megalkotja. Ezért vált szükségessé az új rendelet megalkotása. 
Az önkormányzat rendelet-tervezetét a 13/2012. (IX. 17.) önkormányzati rendelet alapján 
társadalmi egyeztetésre kellett bocsátani, a közzététel ideje 2015. február 16.-2015. február 
20-ig tartott. Kérdezi jegyző asszonyt, érkezett-e a közzététel ideje alatt a rendelet-tervezettel 
kapcsolatosan észrevétel?  
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem érkezett észrevétel a rendelet-tervezettel kapcsolatban. 
Elmondja, amit az együttes bizottsági ülésen is elmondott, a képviselők számára feltöltött 
szociális rendelet-tervezeten a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság a múlt héten 
megtartott ülésén pontosított, a most kiküldött anyag a bizottság által elfogadott rendelet-
tervezet szövegét tartalmazza. 
 
Dorner Gábor: Megkéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság 
elnökét, ismertesse a bizottság döntését a napirendi ponttal kapcsolatban.  
 
Juhász Erzsébet: Elmondja, hogy a települési támogatásokról szóló rendelet megalkotásánál 
bizonyos szigorításokra volt szükség, mert az önkormányzat a jövőben nem kap az államtól 
ezen ellátások finanszírozására támogatást. Szerették volna, ha a rendelet olyan szigorításokat 
tartalmaz, amelyek ösztönzik a lakosokat arra, hogy ők is tegyenek meg mindent azért, hogy 
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az általuk várt bevételek hozzájuk befolyjanak. A rendelet-tervezet tartalmazza a települési 
támogatás folyósításának feltételeként, hogy a kérelmező köteles rendben tartani a 
lakókörnyezetét, udvarát, az ingatlana előtti árkot. Az egyedül álló szülőnek igazolni kell, 
hogy a gyermektartásdíj részére történő megtérülése érdekében minden tőle elvárhatót 
megtett. Gyógyszerkiadáshoz és temettetési költségekhez a jövőben is támogatást nyújt az 
önkormányzat a valós költségek igazolását követően. Lehet, hogy elsőre szigorúnak tűnnek a 
feltételek, de a város pénzével gazdálkodnak és azt szeretnék, ha azok kapnák a különböző 
támogatásokat, akik valóban rászorulnak. Együttes bizottsági ülésen a rendelet-tervezetet 
megtárgyalták és a bizottságok a rendelet-tervezetet egyhangúlag elfogadásra javasolják.    
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Már sokszor körbejárták ezt a kérdést, ezért a jegyzőkönyv kedvéért szeretné 
azt megkérdezni, hogy lesznek-e olyanok, akik elesnek az eddigi kapott támogatástól? 
Lesznek-e olyan támogatások, amelyek esetleg megszűnnek teljesen vagy a támogatási 
formán belül lesznek olyanok, akiknek megszűnik a támogatás? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Elmondja, hogy március 1-jétől a jövedelemhez kapcsolódó  
ellátások átkerülnek a járási hivatalhoz. 
 
Botka Sándor: Melyek ezek az ellátások? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Az aktív korúak ellátása, a foglalkoztatást helyettesítő támogatás. 
Az állam által nyújtott lakásfenntartási támogatás március 1-jétől december 31-ig egy kifutó 
rendszerben szűnik meg. 
 
Botka Sándor: Tehát ki lehet mondani, hogy a lakásfenntartási támogatás megszűnik. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Akinek 2014. december 31-ig lakásfenntartási támogatás került 
megállapításra, az 1 évig, maximum 2015. december 31-ig kapja a támogatást, utána az állam 
által nyújtott lakásfenntartási támogatás megszűnik, de az önkormányzat a települési 
támogatások egyik formájaként a lakhatáshoz kapcsolódó rendszeres kiadások  viseléséhez 
támogatást fog nyújtani. Ez a támogatás is ugyanúgy 1 évre kerül megállapításra, lehet 
természetbeni szociális ellátás formájában is nyújtani. Ez az év egy speciális év, mert kifutó 
rendszerben szűnik meg a lakásfenntartási támogatás. Az eddig megállapított támogatásoknak 
még az állam finanszírozza a 90%-át, 10 % terheli az önkormányzatot, a március 1-jétől 
megállapított támogatásokat már 100%-ban az önkormányzat finanszírozza. 
 
Botka Sándor: Lehet tudni, hogy mennyi volt az az összeg, amit az elmúlt évben 
lakásfenntartási támogatásra fordítottak? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Körülbelül 34-35 millió Ft és ennek a 10%-a terhelte az 
önkormányzatot. 2016. január 1-jétől már az ellátás egész összege az önkormányzatot fogja 
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terhelni, de ebben az évben még a már megállapított támogatások 90%-át az állam 
finanszírozza. Megmarad ellátási formaként az eddig méltányossági közgyógyellátásként 
ismert támogatás, tehát, aki nem lesz jogosult alanyi, vagy normatív jogon közgyógyellátásra, 
annak az önkormányzat települési támogatást állapíthat meg erre vonatkozóan. Az ápolási díj 
és a lakásfenntartási támogatás is igényelhető lesz a továbbiakban is az önkormányzattól és az 
eddigi önkormányzati segély helyett március 1-jétől települési támogatás kérelmezhető. A 
települési támogatásnak két fajtája kerül bevezetésre a szociális törvény alapján. A rendkívüli 
élethelyzetbe, krízishelyzetbe került személy részére az önkormányzatnak kötelező segélyt 
biztosítani jövedelemhatárra tekintet nélkül. A támogatás megállapítását a rendelet a 
polgármester hatáskörébe utalná, hiszen rendkívüli esetben nincs mód arra várni, hogy a 
bizottság meghozza a döntését. A támogatás maximális összege 100.000.-Ft. Az általános 
települési támogatás elbírálása a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe 
tartozna. Az egy főre jutó jövedelem határoknál sehol nem történt változtatás, annyi változás 
történt, hogy aki a támogatásban részesül attól elvárható, hogy a lakókörnyezetét rendben 
tartsa, hogy ha valaki elvált, akkor igazolnia kell, hogy mennyi gyermektartásdíjra jogosult, és 
annak megtérülése érdekében minden tőle elvárható intézkedést megtett. 
 
Botka Sándor: Van-e változás abban az összegben, amely eddig rendelkezésre állt a szociális 
ellátásokra, az állam által biztosított összeg, illetve az önkormányzat által most betervezett 
összeg között? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A 2015. évi költségvetési rendeletben azt az összeget sikerült 
biztosítani lakásfenntartási támogatásra, ami az előző évben is biztosítva volt. Ezt a jelenlegi 
költségvetési helyzet megengedte. 
 
Botka Sándor: Az összes támogatási formára fordítandó összeg nagyságára kíváncsi. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: 55 millió Ft lett tervezve települési támogatásra. 
 
Botka Sándor: A tavalyi költségvetésben mennyi állt rendelkezésre? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem lehet a tavalyi összeget összehasonlítani az ez évivel, mert 
vannak olyan ellátási formák, amelyek átkerülnek a járási hivatalhoz. 
 
Botka Sándor: Az önkormányzatnál maradt támogatási formákra vonatkozóan nem bontották 
szét az összeget? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Azért nem lehet ezt így összehasonlítani, mert a lakásfenntartási 
támogatásnál lesznek olyan kifizetések, amelyeknél az önkormányzatot 10%- terheli, de már 
lesznek olyanok is, ahol a kifizetés teljes összege az önkormányzatot terheli. 
 
Botka Sándor: Tehát nem lesz sokkal kevesebb a rendelkezésre álló keret, mint tavalyi évben 
volt.  
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Karsainé Magyar Ildikó: Nem. 
 
Botka Sándor: Ki fogja és milyen szempontok alapján eldönteni, hogy ki az, aki jogosult 
települési támogatásra, mert a lakókörnyezete rendben van? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A rendkívüli élethelyzetbe került személy részére megállapítandó 
támogatás kivételével, mely ellátás megállapítása a polgármester hatásköre, minden ellátási 
forma elbírálása a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozna. A bizottság 
tagjai jelezték, hogy szívesen részt vesznek a környezettanulmányok elkészítésében, amit a 
polgármesteri hivatal szociális ügyintézőjével fognak megtenni. A bizottság arra is nagy 
hangsúlyt fektet, hogy ne csak papírból ismerjék az embereket, hanem egy időn belül 
megismerjék, hogy ki, milyen körülmények között él.   
 
Dorner Gábor: Kéri aki  a települési támogatásokról és egyéb szociális ellátásokról szóló 
rendelet-tervezetet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
2/2015. (II.24.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 2/2015. (II.24.) 
önkormányzati rendeletét a települési támogatásról és egyéb szociális ellátásokról, mely az 
eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
4./ Napirendi pont 
A KMOP -4.7.1-13-2013-0007 jelű „az ASP központ szolgáltatásainak igénybevételéhez 
szükséges informatikai  fejlesztések konzorciumi keretek között történő megvalósítása 
Nagykáta, Mende, Szentmártonkáta, Tápiószele és Úri települések  Önkormányzatánál” 
pályázat eredményhirdetése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a képviselő-testület 2/2015. (I.27.) számú határozatával 
döntött, hogy az ASP központ szolgáltatásainak igénybevételéhez szükséges informatikai 
eszközök beszerzésének megvalósítása érdekében három árajánlatot kér be. Kéri Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: Elmondja, hogy a pályázaton belül történő eszközbeszerzésre a képviselő-
testület három nagykátai vállalkozótól – úgy gondolja, hogy ez is nagyon lényeges 
előrehaladás - kért be árajánlatot. A három ajánlattevő: Szalkai Márton, Tóthné Palovecz Edit, 
illetve a Káta Computer egyéni cég.  Szalkai Márton 3.048.960.-Ft+ÁFA, Tóthné Palovecz 
Edit 3.176.161.-Ft+ÁFA, és a Káta Computer egyéni cég 3.552.000.-Ft+ÁFA összegű 
ajánlatot tett. Az ajánlatot 10 db számítógép, 4 db notebook és 1db nagy teljesítményű 
fénymásológépre kérték. A képviselő-testület úgy határozott, hogy az összességében a 
legkedvezőbb ajánlattevő lesz a pályázat nyertese. Az ajánlatok bontását 2015. február 10-én 
15 órakor egy öt tagú bizottság végezte el, melynek tagjai voltak Kiss Sándor a polgármesteri 
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hivatal informatikusa, Dorner Gábor polgármester, Tóth István alpolgármester, Karsainé 
Magyar Ildikó jegyző és Simon László a Pénzügyi Bizottság elnöke. Az ajánlatok  
értékelésekor figyelembe vették, hogy melyik számítógép milyen paraméterekkel rendelkezik, 
milyen processzorral, milyen operációs rendszerrel. Az adott ajánlatok között elég jelentős 
eltérések voltak a paramétereket tekintve, illetve a három ajánlat között egy lényeges eltérés 
volt a Káta Computer egyéni cég 2 éves ingyenes karbantartást vállalt a fénymásológép 
tekintetében. A bizottság, mint a legkedvezőbb ajánlattevőt a Káta Computer egyéni céget 
javasolja kihirdetni a pályázat nyertesének.  
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy itt már egy elnyert pályázatról van szó és mindhárom 
ajánlattevő a rendelkezésre álló pályázati támogatás keretén belül tett ajánlatot. Simon László 
képviselő úr nem említette, amit a polgármesteri hivatal informatikusa fontosnak tartott, hogy 
az ajánlat minden egyes számítógép esetében windows 7 professional operációs rendszer 
tartalmaz. 
 
Simon László: Ez az operációs rendszer jobban integrálható a polgármesteri hivatal hálózati 
rendszerével. Ezek voltak az ajánlatok közötti különbségek, amiért a Káta Computer egyéni 
cég ajánlata mellett döntött a bizottság. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri aki az informatikai eszköz 
beszerzésre kiírt pályázat nyertesének elfogadja a Káta Computer egyéni céget 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
15/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a KMOP-4.7.1-13-2013-0007 jelű „az 
ASP központ szolgáltatásainak igénybevételéhez szükséges informatikai fejlesztések 
konzorciumi keretek között történő megvalósítása Nagykáta, Mende, Szentmártonkáta, 
Tápiószele és Úri települések Önkormányzatánál” pályázathoz kapcsolódó számítástechnikai 
eszközök és fénymásoló beszerzése érdekében kiírt eljárás nyertesének KÁTA COMPUTER 
Kereskedelmi és Szolgáltató Egyéni Céget (Nagykáta, Szabadság tér 15.) nyilvánítja. A 
nyertes ajánlattevő ajánlati ára nettó 3.552. 000.-Ft. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket megtegye és a szerződést 
megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Dorner Gábor: A pályázat migrációs, igazgatásszervezési támogatás és IT audit és 
projektmenedzseri feladatok megvalósítása érdekében szintén három ajánlatot kértek be. Kéri 
Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét a bizottságok  
állásfoglalásának ismertetésére. 
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Juhász Erzsébet: Elmondja, hogy ajánlatot kértek be a Bluefield Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft.-től, a Citynform Informatikai Részvénytársaságtól és a CLARMONT Kft.-
től. Az ajánlatok bontására az összevont bizottsági ülésen került sor. A képviselő-testület 
döntése értelmében a pályázat nyertese a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó pályázó. A 
Bluefield Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. tette a legkedvezőbb ajánlatot nettó 6.985.000.-
Ft+Áfa összegben, ezért a bizottságok javasolják a nyertesként történő kihirdetését. 

Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a migrációs, 
igazgatásszervezési projektmenedzseri feladatok megvalósítása érdekében kiírt pályázat 
nyertesének elfogadja a Bluefield Szolgáltató és Kereskedelmi Kft.-t kézfelemeléssel jelezze 
azt. 

A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
16/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a KMOP-4.7.1-13-2013-0007 jelű „az 
ASP központ szolgáltatásainak igénybevételéhez szükséges informatikai fejlesztések  
konzorciumi keretek között történő megvalósítása Nagykáta, Mende, Szentmártonkáta, 
Tápiószele és Úri települések Önkormányzatánál” pályázat migrációs, igazgatásszervezési 
támogatás és IT audit és projektmenedzseri feladatok megvalósítása érdekében kiírt 
ajánlattételi felhívás nyertesének a Bluefield Szolgáltató és Kereskedelmi Kft.-t (1122 
Budapest, Ráth György u. 56.) nyilvánítja. A nyertes ajánlattevő ajánlati ára nettó 6.985.000.-
Ft. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket megtegye és a szerződést 
megkösse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
5./ Napirendi pont 
Pályázat benyújtása az „Európa a polgárokért” program 2. ág: Demokratikus 
szerepvállalás és polgári részvétel Testvérváros – programra (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A pályázat benyújtásához kéri a képviselő-testület jóváhagyását. Nyertes 
pályázat esetén egy testvérvárosi találkozót szeretnének megrendezni, ahol olasz, erdélyi és 
macedón testvérvárosaik delegációját fogadnák. A napirendi pontot a bizottságok összevont 
ülés keretében tárgyalták. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját.  
 
Juhász Erzsébet: A Pénzügyi Bizottság, a Jogi Szociális és Egészségügyi Bizottság, a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Településfejlesztési, Mezőgazdasági 
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és Települési Értéktár Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolják pályázat benyújtását az 
„Európa a polgárokért” programra. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki pályázat 
benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
17/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani az Európai 
Bizottság „Európa a polgárokért” program 2. ág: Demokratikus szerepvállalás és polgári 
részvétel Testvérváros – programra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásával kapcsolatos 
intézkedések megtételére és a szükséges dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
6./ Napirendi pont 
Pályázat benyújtása a Nemzetközi Visegrádi Alap kulturális programtámogatások, 
kisprojektek/ International Visegrad Fund Small Grands 2015. programra (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Szintén a pályázat benyújtásához szeretné a képviselő-testület jóváhagyását 
kérni. A pályázatot a tánctalálkozó megrendezésére nyújtanák be, melyre cseh, lengyel, 
szlovák csoportok érkeznének (természetesen az eddig meghívottakon kívül). A napirendi 
pontot a bizottságok összevont ülés keretében tárgyalták. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, 
Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját.  
 
Juhász Erzsébet: A Pénzügyi Bizottság, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság, a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Településfejlesztési, Mezőgazdasági 
és Települési Értéktár Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolják pályázat benyújtását a 
Nemzetközi Visegrádi Alap kulturális programtámogatásokra.  
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki pályázat 
benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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18/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani a 
Nemzetközi Visegrádi Alap kulturális programtámogatások, kisprojektek / International 
Visegrad Fund Small Grands 2015. programra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásával kapcsolatos 
intézkedések megtételére és a szükséges dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
7./ Napirendi pont 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának elfogadása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A társulási megállapodás módosítása a jogszabályi változások és az 
önkormányzati választások utáni delegált tagok személyében bekövetkezett változások miatt 
vált szükségessé. A módosításhoz a Társulási Tanács minősített többséggel hozott 
jóváhagyása szükséges, mely a 2014.december 17-i Tanácsülésen megtörtént. Kéri Juhász 
Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját.  
 
Juhász Erzsébet: A Pénzügyi Bizottság, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság, a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Településfejlesztési, Mezőgazdasági 
és Települési Értéktár Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolják a társulási megállapodás 
módosítását. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
19/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Megállapodását jóváhagyja. A Társulási Megállapodás az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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8./ Napirendi pont 
Nagykáta Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálati 
Társulás Társulási Megállapodásának elfogadása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálati Társulás Társulási Megállapodásának módosítását szintén a jogszabályi változások 
és az önkormányzati választások utáni delegált tagok személyében bekövetkezett változások 
teszik szükségessé. A módosítást a Társulási Tanács jóváhagyta a 2014. december 17-i 
Tanácsülésén. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját.  
 
Juhász Erzsébet: A Pénzügyi Bizottság, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság, a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Településfejlesztési, Mezőgazdasági 
és Települési Értéktár Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolják a társulási megállapodás 
módosítását. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
20/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Székhelyű Közös 
Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálati Társulás Társulási Megállapodását 
jóváhagyja. A Társulási Megállapodás az eredeti jegyzőkönyv melléklete.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont, Egyebek 
- A 313/2014. (XII. 16.) számú képviselő-testületi határozat módosítása (MNV Zrt. felé 
tulajdonjog átruházási kérelem benyújtása) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy az önkormányzat kérelmet nyújtott be még 2014-ben az 
MNV Zrt. felé, hogy a nagykátai 2149/1/A/2 hrsz-ú osztatlan közös tulajdonban lévő 
tulajdonjogát adja át ingyenesen az önkormányzatnak, továbbá intézkedjen a MSZP javára 
bejegyzett használati jog törléséről. Hiánypótlási felhívást kapott az önkormányzat, melyben a 
MNV Zrt. kéri, hogy a honlapjukon elérhető határozatminta alapján nyújtsa be kérelmét az 
önkormányzat. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták a határozati javaslat 1. 
pontjának kiegészítését javasolják az „egyúttal felkéri a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-t, 
hogy a Magyar Szocialista Párt javára bejegyzett használati jog megváltásáról intézkedjen”  
szövegrésszel.  
 



 

 

18 

Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki a határozat 
módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
21/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 313/2014.(XII.16.) számú képviselő-
testületi határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi 

CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. 
törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél 
kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában lévő Nagykáta, Szabadság tér 
16. 2149/1/A/2.  hrsz-ú iroda megnevezésű, 330 m2 területű ingatlan - melyen  a Magyar 
Szocialista Párt javára használati jog van bejegyezve -  102/330 állami tulajdoni 
hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását, egyúttal felkéri a Magyar 
Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-t, hogy Magyar Szocialista Párt javára bejegyzett használati 
jog megváltásáról intézkedjen. 

 
2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 9. és 17. pontjaiban meghatározott lakás- és 
helyiséggazdálkodás és közreműködés a település közbiztonságának biztosításában 
feladatainak ellátása érdekében kívánja tulajdonba venni és a Nagykátai 
Rendőrkapitányság részére irattározási feladatainak ellátása céljából ingyenes használatra 
átadni. 

 
3. Nagykáta Város Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek 

– ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét – megtérítését. 
 

4. Az igényelt ingatlan nem áll (örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 2000) 
védettség alatt.  

 
5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta, Szabadság tér 16. 

2149/1/A/2. hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos 
eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot 
megtegyen. 

 
6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta, Szabadság tér 16. 

2149/1/A/2. hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó 
megállapodást aláírja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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- Keglevich Kápolna felújításához szükséges építési engedélyezési terv elkészítése (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy még a korábbi képviselő-testület döntött arról, hogy a 
Keglevich kápolna felújítása érdekében az önkormányzat az építési engedélyt szerezze be, 
hogy műemlék felújítására vonatkozó pályázati kiírás esetében az engedély rendelkezésre 
álljon, mivel ez feltétele a pályázaton történő részvételnek. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, 
Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják a műemléki kutatás és a helyreállítás építési 
engedélyezési tervének elkészítéséhez szükséges 2.093.000.-Ft+ÁFA összeg biztosítását. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki a 
engedélyezési tervek elkészítésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
22/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a  
Nagykáta 2282/79. hrsz. alatti temetőben található Keglevich kápolna jövőbeni felújítása 
érdekében a munkálatok elvégzéséhez szükséges műemléki kutatást és a helyreállítás építési 
engedélyezési tervének elkészítését a kapott árajánlat alapján megrendelje.  
A műemléki kutatás és a helyreállítás építési engedélyezési tervének elkészítéséhez szükséges 
2.093.000.- Forint+Áfa összeget Nagykáta Város Önkormányzata 2015. évi költségvetése 
terhére biztosítja. 
A képviselő-testület a munka elvégzéséhez szükséges feltételeket az árajánlatban 
meghatározottaknak megfelelően biztosítja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket megtegye. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Feladatellátási megállapodás jóváhagyása (Mátray Gábor Általános Iskola 
Városgazdálkodási Szervezet – Önkormányzat) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy az előterjesztés szerinti munkamegosztási megállapodást a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ részéről jóváhagytak. Kéri Juhász Erzsébetet, a 
Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok az előterjesztés szerinti munkamegosztási megállapodás  
jóváhagyásának elfogadását javasolják. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki a 
munkamegosztási megállapodás jóváhagyásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
23/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő- testülete jóváhagyja a Nagykáta Város 
Önkormányzata a Városgazdálkodási Szervezet és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
(Nagykátai Tankerület, képviseli : Katonáné Barna Zsuzsanna tankerületi igazgató) mint a 
Mátray Gábor Általános Iskola fenntartója  között létrejött Munkamegosztási megállapodást, 
mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Nagykáta SE előlegigénylési kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta SE Labdarúgó Szakosztálya azzal a kéréssel fordult az 
önkormányzathoz, hogy a 2015. évi támogatásuk terhére 1 millió forint előleget szeretnének 
igényelni a működési költségek folyamatos finanszírozhatóságának céljából. Kéri Juhász 
Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok elfogadásra javasolják az 1.000.000.-Ft-os előleg kiutalását. 
 
Botka Sándor: Képviselő-testületi ülés előtt Tóth István alpolgármester úrtól kérdezett a 
kérelemmel kapcsolatban. Kicsit furcsa számára, hogy olyan támogatás terhére kér a 
szakosztály előleget, amelyet még meg sem nyert. Ugyanis a sportegyesületek támogatása 
pályáztatás után történik. A pályázat kiírása még meg sem történt, ezért furcsa számára az, 
hogy olyan támogatás terhére kérnek előleget, ami még kiírásra sem került, a sportegyesület 
pedig még meg sem nyert.  Kérdezi a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság jogász tagját, 
hogy nincs-e itt valamiféle ellentmondás, lehet-e olyan támogatás terhére előleget kérni, amit 
még meg sem nyertek? 
 
Dr. Simon Tamás: A gyakorlat azt mutatta, hogy ebből nem volt eddig probléma. 
 
Botka Sándor: Nem az előleg ellen van kifogása, ezért javasolta, hogy más formában kérje a 
szakosztály ezt a pénzt, akár egyszeri támogatás, vagy pályafenntartási támogatás formájában. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A 2015. évi költségvetésben 2 millió Ft került betervezésre 
pályafenntartási költségekre. Ha a képviselő-testület úgy dönt, akkor a pályafenntartási 
költségek terhére lehet a Labdarúgó Szakosztály számára 1.000.000.-Ft kiutalását 
engedélyezni. A képviselő-testület márciusi ülésén kerül kiírásra a „helyi sportélet” 
támogatását szolgáló pályázat, ahol az elbírálás után a szakosztály meg fogja kapni a számára 
megítélt támogatást. 
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Botka Sándor: Ezt a megoldást javasolná, mert igazából ez egy technikai kérdés. Javasolná – 
mert évek óta visszatérő kérdés -, hogy minél korábban kerüljön kiírásra a „helyi sportélet” 
támogatását szolgáló pályázat pontosan az ilyen problémák elkerülése végett. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A márciusi ülésen kiírásra kerül a pályázat. Amennyiben 
polgármester úr befogadja a módosító javaslatot, mely szerint a kért összeg a pályafenntartási 
támogatás terhére kerüljön kiutalásra, akkor erről fog a képviselő-testület szavazni.  
 
Botka Sándor: Kéri polgármester urat, hogy fogadja be a módosító javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Befogadja a módosító javaslatot. Kéri aki a módosító javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
24/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta SE Labdarúgó Szakosztály 
számára a város 2015. évi költségvetési rendeletében elfogadott a Nagykáta, Sport u. 2. szám 
alatti sportpálya fenntartási költségeihez biztosított 2.000.000.-Ft-ból, azaz  két-millió 
forintból 1.000.000.-Ft, azaz egymillió forint kiutalását engedélyezi a Nagykáta SE 
Labdarúgó Szakosztály számára.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, a 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Dr. Angyal József Sándorné dr. Bogáthy Beáta kérelme feladatellátási szerződés 
módosítására (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A doktornő a praxisban nyújtott szolgáltatását a Szép és Ép Fog Fogászati 
Kft-n belül kívánja folytatni. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok hozzájárulnak a praxisban nyújtott szolgáltatás Szép és Ép 
Fog Fogászati Kft-n belüli elvégzéséhez. Azért is döntöttek a hozzájárulás megadása mellett, 
mert a Kft. tervezi fogászati ügyelet működtetését is, amely mindenképpen hasznos lenne a 
város számára. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Elmondja a jelenlévőknek, hogy a doktornő eddig egyéni 
vállalkozóként látta el a praxisát, most egy vállalkozáson keresztül kívánja ellátni a fogászati 
szolgáltatást, de praxis joggal továbbra is a doktornő fog rendelkezni. A doktornő 2015. 
március 1-jétől szerette volna ilyen módon ellátni a szolgáltatást, ami biztosan nem fog 
létrejönni, mert csak a képviselő-testület döntése után nyújthatja be a kérelmét az OEP-hez, 
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ahol az engedélyezés történik.  Elmondja még, hogy ezentúl a doktornőt alkalmazásba vevő 
Kft. fog gondoskodni a doktornő helyettesítésről, A helyettesítés nem az eddigi szerződés 
szerint fog történni, nem a másik két helyi fogszakorvos látja el a feladatokat, hanem a Kft. 
gondoskodik helyettesítő orvosról a doktornő rendelési idejében. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki a 
feladatellátási szerződés módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
25/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy dr. Angyal József 
Sándorné dr. Bogáthy Beáta egyéni vállalkozó fogszakorvos a 130096074 ÁNTSZ azonosító 
számú, területi ellátási kötelezettséggel működő vegyes fogászati praxisban nyújtott 
szolgáltatását a Szép és Ép Fog Fogászati Kft-n belül, mint a praxis működtetési jogával 
rendelkező alkalmazott végezze.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és a 
feladat-ellátási szerződés megkötésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
- Városgazdálkodási Szervezet igazgatójának kérelme a CZU-431 forgalmi rendszámú 
gépjármű tulajdonba adására (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Egy 1991-es évjáratú kistehergépjármű átadásáról van szó, melyet eddig a 
Káta Hidro Kft. használt, de a Polgármesteri Hivatal tulajdonát képezte. Kéri Juhász 
Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják a kistehergépjármű térítésmentes tulajdonba 
adását a Városgazdálkodási Szervezet részére. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki pályázat 
benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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26/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
Polgármesteri Hivatal tulajdonát képező CZU-431 forgalmi rendszámú, Ford Escort 300K 
típusú, gyártási év 1991., SFAVXXBBAVMJ45378 alvázszámú  ksitehergépjárművet 2015. 
március elsejétől térítésmentes tulajdonba adja Nagykáta Város Önkormányzata 
Városgazdálkodási Szervezetének (2760 Nagykáta, Temető út 24.). 
 
Felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- A Nagykáta Csalogány u. 8. szám alatti ingatlan felajánlása megvásárlásra (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 17. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta Csalogány u. 8. sz. alatti 2324 hrsz-ú ingatlant megvételre 
ajánlották fel az önkormányzatnak 8 millió forintért. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális 
és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok nem javasolják a képviselő-testületnek az ingatlan 
megvásárlását. 
 
Dorner Gábor: Kéri aki az ingatlan felajánlás elutasításával egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
27/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem kívánja megvásárolni a Nagykáta, 
Csalogány utca 8. szám alatti, 2324 hrsz-ú ingatlant.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a tulajdonosokat 
értesítse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: alpolgármester 
 

- Szívós Pálné ingatlanvásárlási kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Szívós Pálné vételi kérelmet nyújtott be a Nagykáta 0508/9, 0508/10 hrsz-ú, 
mocsár művelési ágú ingatlanokra, mely tanyájukkal szomszédos. Amennyiben úgy dönt a 
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képviselő-testület, hogy értékesíteni kívánja az ingatlanokat, akkor fel kell értékeltetni a 
területet, majd a pályázati kiírást újra képviselő-testület elé terjeszteni. Kéri Juhász 
Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: Első lépésként arról kellett döntenie a bizottságoknak, hogy javasolják-e az 
ingatlanok eladását, majd az eladás további lépéseiről döntöttek. A bizottságok javasolják a 
képviselő-testületnek az ingatlanok eladását. Kérik polgármester urat, hogy a kérelmezővel 
vegyék fel a kapcsolatot a vételár, valamint az adás-vétellel kapcsolatos költségek 
vonatkozásában. 
 
Agócs Pál: Kiegészítésként elmondja, hogy a kérelmező 2007-ben már szerette volna 
megvásárolni a szóban forgó ingatlanokat. A képviselő-testület akkor pozitívan bírálta el a 
kérelmet és eladásra ajánlotta az ingatlanokat, de a kérelmező betegsége miatt az adásvétel 
nem jött létre, most újra szeretné megvásárolni a területet. Polgármester úrral a helyszínt 
megtekintették, bizottságok arról döntöttek, hogy javasolják az ingatlanok eladását, de először 
a területek kimérésének kell megtörténnie, majd az értékelésének, és ezután tudnak egy olyan 
vételárat ajánlani a kérelmező felé, amit ha elfogad létrejöhet az adásvétel. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Most egy elvi döntést kell hoznia a képviselő-testületnek az 
ingatlanok értékesítésére vonatkozóan. Amennyiben rendezetlen az ingatlanok telekhatár 
viszonya gondoskodni kell a kimérésről, majd ezt követően a pályázati kiírás vissza fog 
kerülni a képviselő-testület elé jóváhagyásra. 
 
Molnár István: A természetvédelmi hatóságnak nincs elővásárlása a Natura 2000-es 
területre? Ezt meg kellene érdeklődni, nehogy probléma származzon belőle. 
 
Dorner Gábor: Véleménye szerint nincs elővásárlási joguk. Kéri aki a határozati javaslattal 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
28/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete kifejezi szándékát a nagykátai 0508/9. és 
0508/10. hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlanok értékesítésére. A képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések megtételére, majd az ügy 
ismételt képviselő-testület elé terjesztésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Jakab Zoltánné ingatlanvásárlási kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Jakab Zoltánné vételi kérelmet nyújtott be a Nagykáta, Arany J. u. 5. szám 
1341 hrsz alatti ingatlanra, melyen ráépítés jogcímén tulajdonjogot szerzett a 1341/A önálló 
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ingatlanra vonatkozóan. Így a 1341 hrsz. földhasználati joggal terhelt, mely teher a ráépített 
épület területére terjed ki. A képviselő-testületnek azt kell eldöntenie, hogy értékesíteni 
kívánja-e vagy sem az ingatlant. Amennyiben igen, akkor fel kell értékeltetni az ingatlant, 
majd a pályázati kiírást újra képviselő-testület elé kell terjeszteni. Kéri Juhász Erzsébetet, a 
Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok azt a döntést hozták, hogy szólítsák fel nyilatkozat-tételre a 
kérelmezőt a terület vételárának összegére és annak megfizetési módjára vonatkozóan. 
 
Dorner Gábor: Kéri aki a bizottságok állásfoglalásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
29/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete kifejezi szándékát a Nagykáta, Arany 
János utca 5. szám alatti, 1341 hrsz-ú földhasználati joggal terhelt, kivett beépített terület 
elidegenítésére.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy nyilatkozat-tételre szólítsa fel Jakab 
Zoltánné Nagykáta, Arany J. u. 5. szám alatti lakos kérelmezőt a kivett beépítetlen terület 
vételárának összegére és annak megfizetési módjára vonatkozóan. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a kérelmező nyilatkozatának beszerzését követően 
az ügy ismételt képviselő-testület elé terjesztésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Szelektív hulladékgyűjtő zsák díjának megállapítása (Szóbeli előterjesztés.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit 
Kft. ügyvezetője azzal a kérelemmel fordult a képviselő-testülethez állapítsa meg a szelektív 
hulladékgyűjtéshez kötelezően biztosítandó gyűjtőedény vagy zsákon felül képződő hulladék 
elszállításához szükséges zsák díját. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják, hogy az egy darab hulladékgyűjtő edény, illetve 
egy darab zsák felett, a sárga és a zöld zsák darabja bruttó 100.-Ft-os egységáron legyen 
megvásárolható.  
 
Karsainé Magyar Ildikó: Elmondja, hogy a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató 
Nonprofit Kft.-vel szerződéses jogviszonyban álló magán-és jogi személyek vagy egy darab 
120 literes kukát, - ezt már át is vehette az, akinek nem volt tartozása a Kft. felé – vagy havi 
egy darab zsákot ingyen kapnak szelektív hulladékgyűjtés céljára, az ezen felüli mennyiség 
vásárolható meg bruttó 100.-Ft-/db egységáron.  
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Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, kéri  aki a határozati javaslatot 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
30/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb 
Szolgáltató Nonprofit Kft-vel szerződéses viszonyban álló magán- vagy jogi személyek 
részére egy-egy darab sárga és kék fedelű 120 l-es „kukát” vagy havi egy-egy darab sárga és 
zöld zsákot ingyenesen biztosít a műanyag, papír, fémdoboz és a zöldhulladék gyűjtésére. A 
fenti mennyiségnél több szelektív hulladék elszállítása kizárólag a bruttó 100.- forintos 
egységáron vásárolható „sárga és zöld feliratos”zsákban történik.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
- Döntés a Mátray Gábor Általános Iskola működtetéséről (Szóbeli előterjesztés.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy Katonáné Barna Zsuzsanna tankerületi igazgató az alábbi 
ügyben kereste meg az önkormányzatot: „Tekintettel arra, hogy az Önkormányzatoknak 2015. 
március 31-ig van lehetősége dönteni a köznevelési intézményeinek működtetése 
tekintetében, szeretném jelezni, hogy amennyiben ezzel kapcsolatos bármilyen tájékoztató 
adatra szüksége van Önnek, vagy a Képviselő-testületnek, azt számomra szíveskedjen 
jelezni.” Kéri a képviselő-testületet, hogy szíveskedjen döntést hozni az ügyben, hogy 
kívánja-e a Mátray Gábor Általános Iskolát működtetésre átadni a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központnak? Amennyiben igen, akkor arról egy határozatot kell hozni, 
majd a Kormány tájékoztató adatai alapján 30 napon belül véglegesen kell dönteni az 
üzemeltetés kérdéséről. Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok azt javasolják, hogy a Mátray Gábor Általános Iskola 
működtetése ne kerüljön átadásra a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ részére. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri aki a javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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31/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem kívánja a Mátray Gábor Általános 
Iskola működtetését a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ részére átadni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
( Horváth Nóra képviselő elhagyja az üléstermet.) 
 
Dorner Gábor: A Díszpolgári cím adományozása, az Első lakáshoz jutók támogatása iránti 
kérelmek elbírálása és a Fellebbezés elbírálása közgyógyellátási ügyben napirendi pontok 
tárgyalására zárt ülést elrendelését javasolja. Kéri aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
32/2015. (II.23.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t 
 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Díszpolgári cím adományozása, az 
Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása és a Fellebbezés elbírálása 
közgyógyellátási ügyben napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Mindenkinek megköszöni a jelenlétet, a további napirendi pont tárgyalására 
zárt ülést rendel el.  
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   Karsainé Magyar Ildikó               Dorner Gábor 
              jegyző                  polgármester 


